



ကျိပ်စုဂ်ဝိတ်မေစာအဖိလစံဉ် - တာ်ပတ်ဖျါကျါတာ်လာမုာ်ဆုာ်မုာ်ဂီၤအကျိပ်

ပဟ့ၣ်ကျိပ်စုဂ်ဝိတ်မေစာအပူၤဆုးပုၤဆါလၢအဟ့ၣ်ဘဲဒၣ်အကသံၣ်ကသိတ်ကူစါအစရီအပူၤခဲလၢ် မ့တမ့ၢ် တနီၤဒၣ်လဲၣ် တန့ၢ် ဘၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နပတံထီၣ်တာ်မေစာလၢပကျိပ်စုဂ်ဝိတ်မေစာအတာ်ရဲၣ်တာ်ကျဲၤခါအကျါတခါသ့ၣ်ဒ်အမ့ၢ် - တာ်ဟ့ၣ်သး ကညီၤအတာ်အံးထွဲကွၢ်ထွဲ (Charity Care) မ့တမ့ၢ် Senior Partners တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တာ်တိာ်ကျဲၤတဖၣ်အံးကျါဘာဲဒၣ် တာ်ဟံးန့ၢ်တာ်အပူၤလၢပတာ်မေစာအါမံၤအဖိခိၣ်ဖဲပကသံၣ်ဒးဒီးတာ်ဆါဟံၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တာ်ဟ့ၣ်သးကညီၤအတာ်အံးထွဲကွၢ်ထွဲ (Charity Care) မ့ၢ်မန့ၤလဲၣ်.

- ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်နကအိၣ်ဒီးတာ်အခွဲးအယာ်လၢတာ်မေစာလီၤတာ်ကွၢ်ထွဲအပူၤလၢအဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢနဟံၣ်ယိအတာ်ဟဲန့ၣ် အဖိခိၣ်ဒီးနတာ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ် (ဒ်အမ့ၢ်ဟံၣ် မ့တမ့ၢ် သိလ့ၣ်) အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်နတာ်ဟဲန့ၣ်ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢ ဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၢ်စၢဖိၣ်တာ်ဖိၣ်တာ်ယာ်အတီၤပတီၢ် (အမူးကယၤ ၃၀၀) ဒီးအါန့ၢ်သၢစးန့ၣ်လီၤ.
- ကျါဘာဲဒၣ်- ဂုၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် ကသံၣ်ကသိတ်ကူစါအတာ်ကွၢ်ထွဲလၢအလီၢ်အိၣ်တဖၣ်
- တကျါဘာဲဒၣ်- တာ်ကူစါယါဘျါလၢအအိၣ်လၢ ပုၣ်ဘျးစဲအချါ (ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢနတာ်ဆုာ်ကီၢ်အဖိခိၣ်) မ့တမ့ၢ် တာ်ဟ့ၣ်တာ်ကွၢ်ထွဲလၢအတမ့ၢ်ဘဲဒၣ် Fairview ဒီး HealthEast အကသံၣ်သရၣ်

ယကဘၣ်ပတံထီၣ်ဒ်လဲၣ်.

လၢတာ်ပတံထီၣ်အဂီၢ်, ကိးလိတဲစီနီၣ်ဂံၢ်လၢအအိၣ်ဖျါဒ်လဲၣ်အံၤတက့ၢ်. ပကဆုၢ်န့ၢ်န့ၢ်လဲၣ်ပတံထီၣ်ယုာ်ဒီးတာ်မေစာနီၣ်မေယါအလံာ်စရီလၢ အလီၢ်အိၣ်တဖၣ် (နကဘၣ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်နတာ်ဟဲန့ၣ်ဒီးနတာ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်အတာ်အုၣ်သး) န့ၣ်လီၤ. နစဲကျဲးထုးထီၣ်လဲၣ်ပတံထီၣ်ခိဖျိပုၣ်ယဲၤ သန့သ့ၣ်စုာ်ကိးန့ၣ်လီၤ. ဒ်န့ၣ်အသးနလဲၤထံၣ်လိာ်ဝဲၤကျဲၤဘၣ်သးတာ်ဆါဟံၣ်အတာ်ဂုၢ်တာ်ကျဲၤ မ့တမ့ၢ် ကိးလိတဲစီအကျိပ်စုဂ်ဟ့ၣ်ကူၣ် တာ်လၢတာ်မေစာအဂီၢ်လၢအဘၣ်သးဒီးတာ်ပတံထီၣ်အကျါအကျဲၤတာ်ဆါဟံၣ်လၢနဒီးန့ၢ်ဘၣ်တာ်ကွၢ်ထွဲအလီၢ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

လၢ Fairview ဒီး HealthEast ကျိပ်စုဂ်မေစာအဖိလစံဉ်အလံာ်ကွဲးဒီးအဂီၢ် မ့တမ့ၢ် တာ်ဟံးန့ၢ်တာ်ဟ့ၣ်သးကညီၤအတာ်အံးထွဲကွၢ် ထွဲ (Charity Care) အလံာ်ပတံထီၣ်အဂီၢ်, န့ၣ်လီၤကွၢ်ပပုၣ်ယဲၤသန့ဖဲ www.fairview.org/charitycare မ့တမ့ၢ် ကိးပုၤပူၤစူးကါ တာ်ဖိတာ်မေစာအလိတဲစီနီၣ်ဂံၢ်ဒ်လဲၣ်အံၤအသိး-

Fairview တာ်အိၣ်ဆုာ်အိၣ်ချ့တာ်မေစာအတာ်ဆါဟံၣ်	612-672-6724
HealthEast တာ်ဆါဟံၣ်	651-232-1100

Senior Partners မ့ၢ်မန့ၤလဲၣ်.

တာ်တိာ်ကျဲၤအံၤမုာ်ဝဲလၢပုၤလၢအအိၣ်ဆိးဖဲဝဲၣ်န့ၣ်စိထီၣ်လၢအအိၣ်ဒီး ကသံၣ်ကသိတ်ကွၢ်ထွဲ (Medicare) အကူၣ် A ဒီး အကူၣ် B တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တာ်ရဲၣ်တာ်ကျဲၤအံၤမေစာဘဲဒၣ်တာ်ထုးစုာ်လီၤဒီးတာ်အုၣ်ကီၢ်သကိးဘၣ်သး ကသံၣ်ကသိတ်ကွၢ်ထွဲ (Medicare) အပူၤန့ၣ်လီၤ. လၢတာ်မေစာလီၤသ့ၣ်ညါအါထီၣ်အဂီၢ်, ကိး 952-767-0665 မ့တမ့ၢ် န့ၣ်လီၤကွၢ်ပပုၣ်ယဲၤသန့ဖဲ www.seniorcommunity.org တက့ၢ်.

တာ်ဟံးဂုၢ်ဝိတၢ်ကုၤကွဲးလၢကျဲၤအလီၤဆီ-Fairview တဟံးဂုၢ်ဝိတၢ်ဘၣ်သး တာ်ယုကုၤကွဲးလၢကျဲၤအလီၤဆီ (ECA) ခိဖျိတာ် ဆိးကွီၢ် မ့တမ့ၢ် ကွီၢ်ဘျိအတာ်န့ၣ်လီၤလၢတာ်ကဟံးကွဲးတာ်ဖိတာ်လဲၤဒီးတာ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ခိဖျိ ပသဲစးတာ်မေစာ တုၤလီၤလၢတာ်ဒီးန့ၢ် တာ်သ့ၣ်မံသးမုာ်လၢအကြးဝဲဘၣ်ဒီးပုၤလၢအိၣ်ဒီးအခွဲးအယာ်လၢကမၤန့ၢ်ကျိပ်စုဂ်မေစာအဂီၢ်သ့ၣ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

တာ်ထၢကွဲးစုစရီထီရီတဖၣ်- ပုၤဆုးပုၤဆါလၢအကြးအဘၣ်ဒီးကျိပ်စုဂ်မေစာတဖၣ်တာ်ဟံးန့ၢ်တာ်အပူၤလၢအအါန့ၢ်ဒီး တာ် ထၢကွဲးစုစရီထီရီတဖၣ်အပူၤ (AGB) လၢပုၤဆုးပုၤဆါလၢအအိၣ်ဒီးတာ်အုၣ်ကီၢ်တဖၣ်အဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. နယုထံၣ်န့ၢ်တာ်ဂုၢ်တာ် ကျဲၤတဖၣ်အံၤသ့ၣ်ပပုၣ်ယဲၤသန့အဖိခိၣ် မ့တမ့ၢ် ဟံးန့ၢ်တာ်ကွဲးဒီးလၢတလၢ်အပူၤခိဖျိတာ်ကိးလိတဲစီအနီၣ်ဂံၢ်လၢအအိၣ်ဖျါဒ်ထး အသိးသ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

တာ်ကွဲးကျိးထံတဖၣ်- ပအိၣ်ဒီးတာ်ကွဲးကျိးထံဘၣ်သးဖိလစံဉ်ကျဲၤသန့အံၤလၢ စဲးန့း, ရၢဂျါ, ဘၣ်ယဲးန့ၣ်, ကညီ, မိ (န), ဒီး စိမၢ်လံ အကျိပ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. နယုထံၣ်န့ၢ်တာ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤသ့ၣ်ပပုၣ်ယဲၤသန့အဖိခိၣ်ဒီးတာ်ကိးလိတဲစီအနီၣ်ဂံၢ်လၢအအိၣ်ဖျါဒ်ထးအသိးန့ၣ် လီၤ.